

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN AHLI BANK Date: 21-03-2023 03:51:00 PM Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني التاريخ: 21-03-2023 03:51:00 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The Board of Directors of JORDAN AHLI BANK cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 30-03-2023 at virtually via visual and electronic means to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة البنك الاهلي الاردني دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2023-03-30 الساعة 10:00 في بواصلة الاتصال المرئي وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 06-04-2022</p>	<p>قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2022-04-06 والمصادقة عليه</p>
<p>The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31-12-2022 along with its future plans</p>	<p>تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2022-12-31 والخطة المستقبلية للشركة</p>
<p>The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31-12-2022</p>	<p>تقرير مدققي الحسابات حول البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2022-12-31</p>
<p>The financial statements for the year ended 31-12-2022</p>	<p>البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2022-12-31</p>
<p>Specifying the profits that the Board of Directors proposes to distribute and specifying the reserves and allocations' which the Law and the Company's Memorandum of Association stipulate its deduction</p>	<p>تحديد نسبة الأرباح التي يقترح مجلس الإدارة توزيعها على المساهمين وتحديد الاحتياطات والمخصصات التي نص عليها القانون ونظام الشركة على اقتطاعها</p>
<p>Cash dividends with a percentage of 8% of the Bank's Subscribed and Paid Up Capital from the retained earnings</p>	<p>أرباح نقدية بنسبة 8% من رأسمال البنك المدفوع والمكتتب به وذلك من حساب الأرباح المدورة كل حسب نسبة مساهمته.</p>
<p>Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2022</p>	<p>ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2022-12-31</p>
<p>Electing the Company's auditors for the next fiscal year, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations</p>	<p>انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية المقبلة وتحديد أتعابهم او تفويض مجلس الإدارة بتحديدهما</p>

<p>Any other matter which was stipulated by the Board of Directors on the meeting's agenda (Should be specified :-)</p>	<p>أي موضوع آخر أدرجه مجلس الإدارة في جدول أعمال الشركة (يجب تحديدها:-)</p>
<p>To approve and ratify the board resolution in respect of appointing Mr. Moh'd Mousa Dawood "Moh'd Issa" as a member of the Board of Directors as of 01/02/2023 until the end of the current term, to fill the vacant seat following the resignation of H.E Dr. Umayya Salah Toukan, in accordance with the provisions of Article 150 of the Companies Law No. (22) of the year 1997 and Article 38 of the Bank's Memorandum and Articles of Association.</p> <p>To read the Board subcommittees summary report by virtue of the provisions of Article 6/E of the Corporate Governance Instructions for PLC of the year 2017.</p>	<p>المصادقة على قرار مجلس الإدارة بتعيين السيد محمد موسى داود "محمد عيسى" عضوا في مجلس الإدارة اعتبارا من 2023/2/1 وحتى نهاية الدورة الحالية للمجلس اثر الشاغر الناتج عن استقالة معالي الدكتور امية طوقان وذلك استنادا لأحكام المادة 150 من قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 والمادة (38) من عقد التأسيس والنظام الأساسي للبنك.</p> <p>تلاوة تقرير موجز حول أعمال اللجان المنبثقة عن مجلس الإدارة وذلك استنادا لأحكام التعليمات المعدلة للحاكمية المؤسسية وأحكام المادة (6/5) من تعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لسنة 2017.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Maisa Turk</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Maisa Turk</p>